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Vårterminens andra medlemsmöte 
Second members´ meeting of the spring semester 

 

§ Ärende/meeting point  Information 

48.  Mötets öppnande 
Opening of the meeting 

 Mötesordförande öppnar mötet kl. 
17:11 

The meeting chairperson opens the meeting 
at 17:11 

49.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

50.  

Mötets stadgeenliga utlysande 
Properly calling of the meeting 

 

 

 

 

 
 

 
Val av mötessekreterare 
Election of meeting secretary 

 Mötet utlystes 29 april 

The meeting was called at April 29 

Mötet beslutar att mötet anses 
vara stadgeenligt belyst enligt stadga 
§4 

The meeting decides that the 
meeting is considered properly called 
according to the statutes §4 

 
 
Styrelsen föreslår Emelie Rexed 

The board nominates Emelie Rexed 

Mötet beslutar att välja Emelie 
Rexed till mötessekreterare 

The meeting decides to elect 
Emelie Rexed as meeting secretary 

 

51.  Adjungeringar 
Co-options 

 2 icke-medlemmar är närvarande: 
Anders Balguri och Teodor 
Petrescu 

2 non-members are present: Anders 
Balguri and Teodor Petrescu 

Mötet beslutar att adjungera in 
Anders Balguri och Teodor 
Petrescu. 

The meeting decides to co-opt 
Anders Balguri and Teodor Petrescu 

52.  Val av justeringsperson och rösträknare 
Election of adjusters and vote counters                      

 Mötet nominerar Simon 
Thomasson och Oliver Rosander 
till justeringspersoner och 
rösträknare. 
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The meeting nominates Simon Thomasson 
and Oliver Alexander as adjusters and 
vote counters. 

Mötet beslutar att välja Simon 
Thomasson och Oliver Alexander 
till justeringspersoner och 
rösträknare. 

The meeting decides to elect Simon 
Thomasson and Oliver Alexander as 
adjusters and cote counters. 
 

53.  Justering av röstlängd 

Electoral register 

 Röstlängden justeras till 130 
personer 
     Till 81 personer från §56 

The electoral is registred to 130 people 
     To 81 people from §56 

 

54.  Fastställande av dagordning 

Approval of the agenda 

 Mötesordförande yrkar på att lägga 
till §50 val av mötessekreterare  

The meeting chairperson suggests adding 
§50 election of meeting secretary 

Noa Vikström yrkar på att lägga till 
§68 äskningspolicy som en sen 
missiv. 

Noa Vikström suggests adding §68 
Grant Policy as a late missive 

Tintin Borg yrkar på att ta bort §64 
information om styrelse 25/26 och 
ersätta den med §69 Val av styrelse 
25/26 

Tintin Borg suggests to replace §64 
information about the board 25/26 with 
§69 election of board 25/26  

Mötet beslutar att fastslå 
dagordningen med ändringarna att 
lägga till §50 val av 
mötessekreterare, §68 
äskningspolicy och §69 val av 
styrelse 25/26 

The meeting decides to approve of 
the agenda with suggested changes of 
adding §50 election of meeting secretary, 
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§68 Grant Policy and §69 election of 
board 25/26 
 

55.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

56. 
 

 

 

Information: Organisationsrapporter 

Information: Organization reports 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslut: Äskningspolicy 

Decision: Grant Policy 

 

 Bilaga föreligger 

Appendix attached 

Föredragande: Styrelsen 

Rapporteur: Union board 

 

Styrelsen går igenom 

organisationsrapporterna. 

 

The board is presenting the organization 

reports. 

 

Mötet beslutar att lägga 

informationen till handlingarna 

 

The meeting decides to add the 

information to the paper 

 

Lovis Almqvist yrkar på att 

tidigarelägga äskningspolicy och val 

av styrelse från §68 och §69 till §56 

och §57 samt justera efterföljande 

punkter därefter. 

 

Lovis Almqvist suggests moving §68 

Grant Policy and §69 Election of Board 

earlier in the meeting, to §56 and §57 

and to adjust the paragraphs after to 

accommodate. 

 

Mötet beslutar att åter öppna §54 

och besluta att genomföra 

föreslagna ändringar till 

dagordningen. 

 

The meeting decides to re-open 

§54 and approve of the suggested changes 

to the agenda. 

 

 

Noah Idström går igenom det 

under mötet inkomna missivet 

gällande äskningspolicyn. Bland 

annat lyfts en revidering av 
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motprestationer, att man ska kunna 

äska för alkoholfria delar av 

evenemang där alkohol 

förekommer samt vinst på event en 

förening äskat för 

 

Noah Idström goes through the missive 

that was sent in during the meeting 

regarding the grant policy. Among other 

things, a revision of the counter 

performance, the ability to apply for grants 

for non-alcoholic parts of events where 

alcohol is consumed and profits from events 

to which an association have applied for 

grant money is mentioned. 

 

Noah Idström yrkar på att 

godkänna den reviderade 

äskningspolicyn med föreslagna 

ändringar samt inkludera eventuella 

ändringar som lyfts på mötet 

 

Noah Idström suggests to approve of the 

revised grant policy with the suggested 

changes, and to include any changes that 

may be aired during the meeting. 

 

Fabian Seluska yrkar på att lägga 

informationen till handlingarna och 

istället bordlägga frågan till 

nästkommande medlemsmöte 

 

Fabian Seluska suggests to add the 

information to the paper and instead table 

the question to the next members' meeting. 

 

Viktor Nilsson påpekar att missivet 

inte bara handlar om alkohol, utan 

även andra saker. 

 

Viktor Nilsson points out that the 

missive not only is about alcohol, but other 

aspects as well 

 

Flertalet mötesdeltagare påpekar att 

propositionen presenterades på 

https://sign.visma.net/sv/document-check/0da5f45e-841a-4125-88f1-c01cfb49669a

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 

 

  

Dagordning/Agenda 

  
 
s.5(29) 
2025-05-27 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mötet och inte fanns i 

möteshandlingarna. Anledningen till 

detta var att propositionen inte 

skickats in till styrelsen för 

behandling innan mötet och 

därmed inte kunde publiceras  

Med övriga möteshandlingar 

 

Several attendees point out that the 

proposition was first presented during the 

meeting and wasn’t part of the meeting 

documents. The reason for this is that the 

proposition wasn’t sent to the board 

beforehand and therefore couldn’t be 

published with the rest of the documents. 

  

Fabian Seluska poängterar att det 

bör vara en kvalificerad majoritet på 

båda orterna för att beslutet ska gå 

igenom. Mötesordförande påpekar 

att det inte finns stöd för detta i 

stadgarna. 

 

Fabian Seluska points out that it should 

be a qualified majority in both cities to 

approve of the decision. The meeting 

chairperson notes that there’s nothing in 

the statutes in favor of this suggestion. 

 

Nathalie Svensson poängterar att 

eftersom missivet inte publicerats 

på förhand, har medlemmar som 

inte deltar på medlemsmötet 

berövats sin chans att göra sin röst 

hörd i frågan 

 

Natalie Svensson notes that, due to the 

fact that the missive wasn’t published 

beforehand, the members who are not 

present at the meeting have been deprived 

of their possibility to weigh in on the 

question. 

 

Mötesordförande yrkar på att 

bordlägga frågan 
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57.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslut / Information: Val av styrelse 

2025/2026 

Decision / Information: Election of board 2025/2026 

The chairperson suggests to table the 

question 

 

Mötet röstar om bordläggning 

genom handuppräckning. 

Resultaten av voteringen är: 

För bordläggning: 63 

Emot bordläggning: 48 

 

The meeting votes about tabling the matter 

through rise of hands 

For tabling: 63 

Against tabling: 48 

 

Mötet beslutar att bordlägga 

frågan om äskningspolicy  

 

The meeting decides to table the 

question regarding the grant policy 

 

 

Bilaga föreligger 

Appendix attached 

Föredragande: Tintin Borg 

Rapporteur: Tintin Borg 

 

Valets legitimitet bör ifrågasättas då 

brister i valets genomförande 

innebär att valet inte genomförts 

korrekt. Bland annat har det inte 

funnits möjlighet till motkandidater 

och materiella incitament har delats 

ut till medlemmar som röstat. Ingen 

debatt eller presentation av de 

sökande har skett och ingen 

presentation av resultat har ägt rum. 

Öppenhet, möjlighet att ifrågasätta 

sökande och fri nominering har inte 

förekommit 

 

The legitimacy of the election should be 

questioned since deficiencies in the election 

process means that the election hasn’t been 

carried out correctly. Among other things, 

there haven’t been possible to run against 

candidates and material incitaments have 
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been handed out to members who have 

voted. There have been no debate or 

presentation of the candidates and no 

presentation of the results of the elections 

have been presented. Openness, the 

possibility to question the candidates and 

free nomination have not been present. 

 

Tintin Borg yrkar på att 

ogiltighetsförklara valresultatet från 

Hitract samt genomföra ett val på 

ett medlemsmöte där de sökande 

kan framföra sina åsikter och fri 

nominering tillämpas. 

 

Tintin Borg suggests declaring the election 

result from Hitract invalid and carry out 

an election during a member meeting where 

the candidates can voice their opinions and 

where free nomination is implemented. 

 

Isak Hylleblad Sörmander 

poängterar att voteringen gått till 

enligt stadgarna. 

 

Isak Hylleblad Sörmander point out that 

the votation has been carried out according 

to the statutes. 

 

Emelie Rexed påpekar att inga 

mutor har förekommit. 

 

Emelie Rexed points out that no bribes 

have been handed out. 

 

Tintin Borg menar att det har 

förekommit fall där man blivit 

tillsagd vad man ska rösta på. 

 

Tintin Borg says that there have been 

cases where you have been told who to vote 

for 

 

Erik Theander påpekar att parter i 

ett val kommer försöka påverka 
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folk och övertyga dem om att rösta 

på dem.  

 

Erik Theander points out that parties in 

an election will try to persuade people to 

vote for them. 

 

Emelie Rexed frågar om det står i 

stadgarna att medlemmarna ska få 

nominera sig under medlemsmötet. 

Hon påpekar att alla medlemmar 

har haft chans att nominera sig till 

styrelsen. I Kalmar har möjligheter 

funnits för kandidaterna att föra sin 

talan och för medlemmarna att 

ställa frågor. 

 

Emelie Rexed asks if the statues states 

that members should be able to nominate 

themselves during the memebers meeting. 

She also states that all members have had 

the chance to nominate themselves to the 

board. In Kalmar, the candidates have 

been able to speak for themselves and for 

the memebers to ask them questions.  

 

Isak Hylleblad Sörmander svarar att 

stadgarna säger att valet ska vara 

genomfört 7 dagar innan 

medlemsmötet. Enligt stadgarna ska 

alltså inte valet äga rum på 

årsmötet. 

 

Isak Hylleblad Sörmander answers that 

the statutes states that the election should 

be finished 7 days before the members 

meeting. According to the statutes, the 

election should not be held at the meeting. 

 

Valberedningen framför att de inte 

har fått några synpunkter på valet 

eller kandidaterna innan, vilket är en 

möjlighet som finns. Röstning på 

mötet är bara möjligt för vakanta 

poster. 
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The election committee states that they 

haven't gotten any criticism regarding the 

election or the candidates beforehand, 

which is a possibility. Election during the 

meeting is only possible for vacancies. 

 

Natalie Svensson poängterar att 

medlemmarna har haft möjlighet att 

motkandidera genom att själv 

ansöka till styrelsen. Man kan även 

rösta vakand i Hitract om man så 

önskar. I stadgarna står det att det 

inte ska ske val på årsmötet. 

 

Natalie Svensson points out that the 

members have had the possibility to run 

against by apply to the board themselves. 

You can also vote for vacancy in Hitract if 

you wish. The statutes states that no 

election is supposed to take place during 

the annual meeting. 

 

Fabian Seluska begär streck i 

debatten 

 

Fabian Seluska requests a pause in the 

debate. 

 

Mötet beslutar att godkänna 

begäran om streck i debatten och 

upprätta en talarlista. 

 

The meeting decides to approve of 

the request regarding pause in the debate, and 

to create a list of the speakers. 

 

Emelie Rexed påminner om att det 

är emot stadgarna att rösta under 

pågående årsmöte, då stadgarna 

säger att valet ska slutföras senast 7 

dagar innan mötet. Vi har redan 

under pågående möte diskuterat om 

vi är villiga att gå emot stadgan, 

vilket mötet inte var. Hon yrkar på 

att acceptera valresultatet från 

Hitract. 
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Emelie Rexed reminds everyone that it’s 

against the statutes to vote during the 

annual meeting, since the statutes states 

that the election should be finished 7 days 

before the meeting. The meeting has 

already discussed if it was willing to go 

against the statutes, which wasn’t the case. 

She suggests approving the result from 

Hitract. 

 

Sara Lundkvist poängterar att valet 

gått stadgeenligt till, men att det 

strider mot god demokratisk sed. 

Sara Lundkvist yrkar på att 

ogiltighetsförklara valet 

 

Sara Lundkvist points out that the 

election have been carried out in accordance 

to the statutes, but it goes against good 

democratic customs. Sara Lundkvist 

suggests to declare the election invalid. 

 

My Fagergren redovisar att 378 

medlemmar röstade i Hitract, vilket 

är ca 8,8% av Linnékårens 

medlemmar. Information om 

valdeltagande och valresultat ska 

publiceras, men detta har ännu inte 

skett då hon varit sjuk. Annonsering 

av resultatet ska ut idag, vilket 

innebär att inget fel har skett från 

styrelsens sida. 

 

My Fagergren reports that 378 of the 

members voted in Hitract, which is 

approximately 8,8% of the Linnaeus 

Union’s members. Information regarding 

result and the participation numbers shall 

be published, but hasn’t happended yet 

since My has been ill. The result is 

supposed to be annonced today, which 

means that no fault is done by the board. 

 

Karin påpekar att majoriteten av 

Växjös studentföreningar kan 
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motkandidera på plats, vilket man 

bör kunna göra även här. 

 

Karin points out that the majority of the 

student associations in Växjö allows 

members to nominate themselves during 

the meeting, which should be the case here 

as well. 

 

Noah framför att valet har 

marknadsförts väl genom olika 

metoder och det har varit gott om 

chanser att rösta. Information har 

funnits och möjligheten att rösta på 

vakans fanns. Det har alltså varit en 

demokratisk process. Vill man 

ändra processen till nästa år får man 

göra det då. Noah yrkar på att 

återinföra punkten om information 

om styrelsen 2025/2026. 

 

Noah expresses that the election have been 

well marketed through different channels, 

and there have been many chances to vote. 

Information have been present, just as the 

possibility to vote for vacancy. There have 

been a democratic process. If you want the 

process changed for next year, you can do 

that then. Noah suggests to reinstate the 

paragraph regarding information of the 

board 2025/2026. 

 

Svante anser att man ska ha 

möjlighet att nominera sig på plats 

under ett medlemsmöte. 

 

Svante states that you should have the 

possibility to nominate youtself during the 

meeting. 

 

Truls påpekar att det är märkligt att 

missivet skickats in idag och att 

problemet uppmärksammas först 

nu. Om det nu finns ett 

grundläggande demokratiskt 

problem borde det lyfts tidigare. 
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Frågan har inte lyfts i Kalmar, så 

frågan är hur odemokratisk 

processen verkligen är. 

 

Truls points out that it’s strange that the 

missive was sent in today, and that the 

problem hasn’t been brought up until now. 

If there is a basic democratic problem, it 

should have been brought up earlier. The 

question haven’t been brought up in 

Kalmar either, so the question is how 

undemocratic the proccess really is.  

 

Mia påpekar att skillnaderna mellan 

att rösta på Hitract jämfört med att 

rösta på möte. Genom röstning på 

Hitract har medlemmarna 2 veckor 

på sig att rösta från valfri ort, 

medan röstning på möte kräver att 

medlemmarna röstar på plats under 

en specifik dag. Vdare påpekar Mia 

att tiden för ansökan till styrelsen 

förlängts i år jämfört med tidigare 

år. Val till styrelsen ska avslutas 

senast 7 dagar innan årsmötet enligt 

stadgarna. 

 

Mia points out that the diffreneces with 

voting on Hitract in comparison to vote 

during the meeting. When the election is 

held at Hitract, the members have 2 

weeks to vote and can do so regardless of 

where they are. Voting during the meeting 

requires the members to be present at the 

meeting at the suggested time. She also 

points out that the application time has 

been prolonged this year. Election for the 

board should be finished 7 days before the 

annual meeting, according to the statutes.  

 

Erik Theander påpekar att missivet 

kom in i dag, vilket gör att det inte 

är i enlighet med stadgarna §4. Han 

yrkar på bordläggning då förslaget 

inte inkommit stadgeenligt.  
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Erik Theander points out that the missive 

was sent in today, which means that it’s 

not in accordance with the statutes §4. He 

suggests to table the matter, since it wasn’t 

sent in in accordance with the statutes. 

 

Valberedningen framför att 

valprocessen förlängts i år, vilket 

har inneburit gott om tid att föra 

fram synpunkter. Valberedningen 

har frågat medlemmar om 

synpunkter eller frågor gällande 

valet under event men utan respons. 

Många har sökt till styrelsen. 

Slutligen har medlemmarna alltid 

möjlighet att rösta vakant om de 

misstycker med kandidaterna. 

 

The election committee expresses that the 

election process have been prolonged this 

tear, which means that there has been a lot 

of time to give feedback. The election 

committee have asked the members for 

feedback and questions regarding the 

election, but hasn’t recieved any. Many 

have applied to the board. The members 

always have the option to vote for vacancy 

if they disagree with the candidates. 

 

Isak Hylleblad Sörmander 

informerar om att om resultatet 

ogiltighetsförklaras kommer 

Linnékåren inte ha en styrelse 

mellan 1 juli och nästkommande 

medlemsmöte, vilket kan äventyra 

kårens verksamhet, bland annat 

introduktionen. 

 

Isak Hylleblad Sörmander informs the 

meeting that by declare the election results 

invalid, the Linnaeus Union won’t have a 

board between July 1st and the next 

members meeting, which could endanger 

the Union’s operation, including the 

orientation period.  
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Mötet tar paus 19:53-20:02 

The meeting pauses 19:53-20:02 

 

De förslag som finns är: 

The suggestions at hand are: 

- Det ursprungliga förslaget 

som yrkar på att 

ogiltighetsförklara valet i 

Hitract. 

- Erik Theander yrkar på att 

bordlägga frågan. 

- Fabian Seluska yrkar på att 

besluta om avlsag innan 

mötet röstar om det 

ursprungliga förslaget 

- Noah yrkar på att först 

besluta om mötet ämnar 

bryta mot stadgarna så man 

kan reservera sig. 

 

- The original suggestion to declare 

the election result from Hitract 

invalid 

- Erik Theander suggests to table 

the matter 

- Fabian Seluska suggests to first 

decide if the question should be 

rejected, before voting on the 

original suggestion. 

- Noah suggests to first vote if the 

meeting is in favor of going 

against the statutes, so people 

have tha chance to reserve 

themselves. 

 

Mötesordförande föreslår förljande 

röstordning: 

1. Besluta om frågan bryter 

mot stadgan och därmed 

inte bör behandlas (avlsag) 

2. Besluta om att bordlägga 

frågan 
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3. Rösta om det ursprungliga 

förslaget 

Mötet accepterar den föreslagna 

röstordningen 

 

The meeting chairperson suggests the 

following order of voting: 

1. Decide if the matter goes against 

the statues, and therefore 

shouldn’t be handled (rejection) 

2. Decide if the matter should be 

tabled. 

3. Vote on the original suggestion 

The meeting approves of the suggested 

order of voting.  

 

Mötet röstar om frågan bryter mot 

stadgan och därmed inte bör 

behandlas, genom 

handuppräckning. 

 

54 medlemmar anser att förslaget 

bryter mot stadgan 

 

37 medlemmar anser att förslaget 

inte bryter mot stadgan. 

 

The meeting votes if the matter goes 

against the statutes and therefore shouldn’t 

be handled, through raise of hands. 

 

54 members states that the matter goes 

against the statutes. 

 

37 members states that the matter does 

not go against the statutes. 

 

Mötet beslutar att inte behandla 

frågan då förslaget bryter mot 

stadgarna 

 

The meeting decides to not handle 

the matter since it goes against the statutes 
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56.  Information: Engagemangsstipendium 
Information: Commitment Scholarshop 

 
Föredragande: Styrelsen 

Rapporteur: Union board 

 

Styrelsen meddelar att Ella 

Jarvisson ska emotta 

engagemangsstipendiet. 

 

The board reports that Ella Jarvisson 

shall recieve the commitment scholarship. 

 

Nominering 1: 

Från att Ella börjat sina studier 
2023 har hon tagit en ledande roll i 
både Linnaeus Kultura (LiK) men 
också i kårhuset samt att hon är 
med i valberedningen för 
Linnékåren. I LiK blev hon 
sexmästare samma studieår som 
hon nollades där hon tagit 
engagemang och spritt ut sitt sociala 
nät för att presentera LiK för resten 
av skolan. Då LiK endast funnits 
sedan 2022 så har Ella gjort ett 
fantastiskt jobb med att synliggöra 
den unga föreningen. Nollningen 
2024 gjorde LiK en extrem ökning i 
antalet studenter då föreningen fick 
ett till program vilket gjorde att ca. 
8 studenter med ansvar fick ta hand 
om ca. 60-80 nya studenter varav 
sexmästare Ella tog hand om 
planeringar och event som väckte 
intresse för studentlivet för de nya 
studenterna. LiK:s nya styrelse är ett 
resultat av detta då hela styrelsen 
består endast (förutom Ella själv) av 
studenter som går sitt första år 
inom något av LiKs program. 
Samtidigt som Ella har varit 
sexmästare i Linnaeus kultura har 
hon även varit deltagande i och 
varit drivande i kårhuset där hon nu 
är ordförande. Ella har varit 
ordförande för kårhuset sedan 
hösten 2024 men har även innan 
posten tagit en ledande roll, både 
som barchef men också hjälpt den 
tidigare styrelsen med uppgifter. 
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Sedan Ella gick med i styrelsen har 
hon spenderat majoriteten av sin 
fritid till att hantera båda 
styrelserna. Under tiden som 
kårhuset befann sig på WUD var 
hon en av två möjliga personer som 
kunde vara platsansvariga vilket 
gjorde att hon spenderade flera 
dagar i veckan under hela hösten att 
vara platsansvarig. Hon är dessutom 
en stor anledning till att man kände 
sig välkommen när man kom till 
platsen. Sedan kontraktet med 
WUD avslutades har hon jobbat 
hårt för att hålla kårhuset vid liv 
genom att leta ny lokal samt att 
hålla event i kårhusets namn, bland 
annat påsksittningen på 
Smålandsgatan (Smålles). För att 
avsluta vill jag bara sammanfatta 
motiveringen med att Ella har varit 
aktiv i att främja studentlivet både 
för sin förening men också de 
studenter som valt att någon gång ta 
del av studentlivet genom att 
besöka kårhuset eller varit på något 
av kårhusets event. Ella har varit 
väldigt föreningsaktiv under sin 
skolgång och har alltid visat samma 
starka engagemang till studentlivet 
och förändrat dess karaktär till det 
bättre genom sin starka personlighet 
och sina evenemang som hon 
placerar mycket hjärta i. 

Nomination 1: 

Since Ella began her studies in 2023, she 
has taken a leading role both in Linnaeus 
Kultura (LiK) and in the student union 
house, as well as serving on the election 
committee for Linnékåren. In LiK, she 
became sexmästare (head of social events) 
the same academic year she was a 
freshman, taking initiative and expanding 
her social network to introduce LiK to the 
rest of the school. Since LiK has only 
existed since 2022, Ella has done a 
fantastic job of bringing visibility to the 
young organization. During the 2024 
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orientation period, LiK experienced a 
major increase in student numbers after 
adding a new program, resulting in around 
8 responsible members taking care of 
approximately 60–80 new students. As 
sexmästare, Ella managed the planning 
and events that sparked interest in student 
life among the new students. The new LiK 
board is a direct result of this effort, 
consisting entirely (except for Ella herself) 
of first-year students in LiK’s programs. 
At the same time as being sexmästare in 
LiK, Ella has also been actively involved 
and a driving force in the student union 
house, where she is now chairperson. She 
has held the chair position since fall 2024, 
but even before that, she took on 
leadership roles as bar manager and by 
assisting the previous board with tasks. 
Since joining the board, she has spent the 
majority of her free time managing both 
boards. During the time the union house 
was located at WUD, she was one of only 
two people who could serve as site 
manager, which meant she spent several 
days a week throughout the fall fulfilling 
that role. She is also a big reason why 
people felt welcomed when arriving at the 
venue. After the contract with WUD 
ended, she worked hard to keep the 
student union house alive by searching for 
a new location and organizing events in its 
name, including the Easter dinner event at 
Smålandsgatan (Smålles). To conclude, I 
would like to summarize the nomination 
by saying that Ella has been a tireless 
advocate for student life, both within her 
own organization and for students who 
have engaged with student life through the 
union house or its events. Ella has been 
very active in student associations 
throughout her studies and has consistently 
shown a strong commitment to improving 
student life, shaping its character for the 
better through her vibrant personality and 
the heartfelt events she organizes. 

Nominering 2: 
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Ella har varit på Linnéuniversitetet i 
snart 2 läsår, och har från första 
dagen på introduktionen gjort sig 
känd på campus i Kalmar. Hon har 
outtröttligt deltagit i och stöttat 
Kalmars studentliv och kårens 
aktivetet genom sitt engagemang 
som först sexmästare i LiK, och 
sedan även som ordförande i LéK-
Stugan. I LiK har Ella som 
sexmästare varit drivande både i det 
ökade antalet studiesociala 
aktiviteter, men också pushat på 
vikten av utbildningsevenemang. 
Hon har hjälpt föreningen att växa 
med 11 gånger så många 
medlemmar som när hon började i 
styrelsen. I LiK har hon även haft 
ansvar för föreningens sociala 
medier där hon gjort sitt bästa för 
att lysa kåren i gott ljus och hjälpte 
LiK vinna NiK 2024. Innan sitt 
engagemang i LéK-Stugans styrelse 
var Ella en av de få arbetare och 
barchefer som nästan egenhändigt 
höll baren öppen. Nu som 
ordförande i föreningen arbetar hon 
för att hålla den relevant och synlig, 
även i brist på användbar lokal och 
satsar på att göra föreningen redo 
för den stund en lokal är tillgänglig 
att användas. Det finns ingen mer 
självklar nominering än Kalmars 
egen ankmamma, Ella Jarvisson.  

Nomination 2: 

Ella has been at Linnaeus University for 

nearly two academic years, and from the 

very first day of introduction, she has made 

a name for herself on the Kalmar campus. 

She has tirelessly participated in and 

supported student life in Kalmar and the 

activities of the student union through her 

engagement — first as sexmästare in LiK 

and later as chairperson of LéK-Stugan. 

As sexmästare in LiK, Ella has been 

instrumental not only in increasing the 

number of social events but also in 
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promoting the importance of educational 

activities. She has helped grow the 

association to have eleven times more 

members than when she first joined the 

board. She has also been responsible for 

the association’s social media, where she 

has done her best to present the student 

union in a positive light and helped LiK 

win NiK 2024. Before joining the board 

of LéK-Stugan, Ella was one of the few 

staff members and bar managers who 

almost single-handedly kept the bar 

running. Now as chairperson of the 

association, she is working to keep it 

relevant and visible, even in the absence of 

a usable venue, and is committed to 

preparing the association for the day a new 

location becomes available. There is no 

more obvious nominee than Kalmar’s very 

own “duck mom,” Ella Jarvisson. 

 

Mötet beslutar att lägga 

informationen till handlingarna. 

 

The meeting decides to add the 

information to the papers. 

 

57.  Beslut: Medlemsavgift 

Decision: Membership fee 

 
Missiv föreligger 
Missive attached 
Föredragande: styrelsen 
Rapporteur: Union board 
 
Styrelsen föreslår att Linnékåren ska 
bibehålla föregående medlemsavgift 
som uppgår till 200 kr för en termin 
och 300 kr för två terminer, samt 
att medlemsavgifter ändras till 250 
kr i november, december, april och 
maj. 
 
The board suggests that the member fee for 
the Linnaeus Union should remain the 
same as previous year at 200 SEK per 
semester, 300 SEK for two semesters and 
that the members’ fee changes to 250 
SEK in November, December, April and 
May. 
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Mötet beslutar att godkänna 
förslaget 
 
The meeting decides to approve the 
suggestion 
 

58.  Beslut: Budget  
Decision: Budget 

 
Missiv & bilaga föreligger 
Missive & appendix attached 
Föredragande: styrelsen 
Rapporteur: Union board 
 
Fråga: Vad innebär budgetposten 
“medel till styrelsen”? 
Styrelsens svar: Det ska gå till saker 
som styrelsemingel och för att 
inkludera sponsorer i budgeten. 
 
Question: What does the post “means for 
the board” mean? 
Tha board answers: It’s supposed to go 
towards things such as board mingle, and 
to include sponsors in the budget. 
 
Fråga: Hur ser budgeten ut för 
alkohol? 
Styrelsens svar: 0 kronor då 
evenemanget som åsyftas 
finsansieras genom sponsorer och 
inte av Linnékåren. 
 
Question: How is alcohol handled in the 
budget? 
The board answers: 0 SEK. The event in 
question is financed through sponsors and 
not by the means of the Linnaeus Union 
 
Styrelsen föreslår att godkänna 
budgeten enligt missiv. 
 
The board suggests to approve of the 
budget according to the missive 
 
Mötet beslutar att godkänna 
förslaget. 
 
The meeting decides to approve of 
the suggestion 
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59.  Beslut: Verksamhetsplan 
Decision: Operational plan 

 
Missiv & bilaga föreligger 
Missive & appendix attached 
Föredragande: styrelsen 
Rapporteur: Union board 
 
Styrelsen föreslår att godkänna 
verksamhetsplanen för 2025/2026 
 
The board suggests to approve the 
operational plan for the operation year 
2025/2026 
 
Mötet beslutar att godkänna 
förslaget. 
 
The meeting decides to approve the 
suggestion 
 
 

60.    Beslut: Val av räkenskapsrevisorer  
Decision: Election of financial auditors 

 
Missiv föreligger 
Missive attached 
Föredragande: styrelsen 
Rapporteur: Union board 
 
Styrelsen föreslår att utse Marcus 
Engström vid Tönnerviks Horwath 
Revision Syd AB till ordinarie 
räkenskapsrevisor för 
verksamhetsåret 2025/2026 
 
The board suggests to appoint Marcus 
Engström at Törneviks Jorwath Revision 
Syd AB as financial auditor for the 
operational year 2025/2026 
 
Mötet beslutar att välja Marcus 
Engström till räkenskapsrevisor för 
verksamhetsåret 2025/2026 
 
The meeting decides to elect 
Marcus Engström as financial auditor for 
the operational year 2025/2026 
 

61.  Beslut: Val av verksamhetsrevisor  
Decision: Election of operational auditors 

 
Missiv föreligger 
Missive attached 
Föredragande: styrelsen 
Rapporteur: Union board 
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Då inga ansökningar inkommit 
föreslår styrelsen att öppna för fri 
nominering på mötet. 
 
Since no applications have been sent in, 
the board suggests opening for free 
nomination during the meeting. 
 
Mötet beslutar att öppna upp för 
fri nominering på mötet. 
 
The meeting decides to open up for 
free nomination during the meeting. 
 
Mötet nominerar Simon Oodolese, 
Johanna Kaspersson och Stina 
Hultberg som samtliga accepterar. 
 
The meeting nominates Simon Oodolese, 
Johanna Kaspersson and Stina Hultberg, 
who all accept the momination. 
 
Mötet beslutar att välja Simon, 
Johanna och Stina till 
verksamhetsrevisorer för 
verksamhetsåret 2025/2026. 
 
The meeting decides to elect Simon 
Oodolese, Johanna Kaspersson and Stina 
Hultberg as operational auditors for the 
operational year 2025/2026. 
 

62.  Beslut: Val av valberedning  
Decision: Election of Election committee 

 
Missiv föreligger 
Missive attached 
Föredragande: styrelsen 
Rapporteur: Union board 
 
Då inga ansökningar inkommit 
föreslår styrelsen att öppna för fri 
nominering på mötet. 
 
Since no applications have been sent in, 
the board suggests to open for free 
nomination during the meeting. 
 
Mötet beslutar att öppna för fri 
nominering 
 
The meetind decides to open for 
free nomination. 
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Mötet nominerar Noah Wien 
Tulldahl, Sam Jansson och Isak 
Hylleblad Sörmander till 
valberedningen för verksamhetsåret 
2025/2026 
 
The meeting nominates Noah Wien 
Tulldahl, Sam Jansson and Isak 
Hylleblad Sörmander for the election 
committee for the operational year 
2025/2026 
 
Mötet beslutar att välja Noah 
Wien Tulldahl, Sam Jansson och 
Isak Hylleblad Sörmander till 
valberedningen för verksamhetsåret 
2025/2026 
 
The meeting decides to elect Noah 
Wien Tulldahl, Sam Jansson and Isak 
Hylleblad Sörmander as the election 
committee for the operational year 
2026/2026. 
 

63.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beslut: Val av mötespresidium  
Decision: Election of meeting presidium 

 
Missiv föreligger 
Missive attached 
Föredragande: styrelsen 
Rapporteur: Union board 
 
Då inga ansökningar inkommit 
föreslår styrelsen att öppna för fri 
nominering. 
 
Since no applications have been sent in, 
the board suggests opening to free 
momination. 
 
Mötet beslutar att öppna för fri 
nominering. 
 
The meeting decides to open for 
free nomination 
 
Mötet nominerar: 
Robert Sigvardsson som 
mötesordförande, 
Ludvig Malmqvist som vice 
mötesordförande och 
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Vivian Lacaw som 
mötessekreterare. 
 
The meeting nominates: 
Robert Sigvardsson as meeting 
chairperson, 
Ludvid Malmqvist as vice meeting 
chairperson and 
Vivian Lacaw as meeting secretary. 
 
Mötet beslutar att godkänna 
Robert Sigvardsson, Ludvig 
Malmqvist och Vivian Lakaw till 
mötespresidiet 2025/2026 
 
The meeting decides to elect Robert 
Sigvardsson, Ludvig Malmqvist and 
Vivian Lakaw for the meeting presidium 
for the operational year 2025/2026 

64.  Information: Styrelse 25/26 
Information: Board 25/26 

 
 
Föredragande: Valberedningen 
Rapporteur: Election commitée 
 
Medlemmarna har under kårvalet 
valt följande personer till 
Linnékårens styrelse 2025/2026: 
 
The members have, during the election, 
elected the following members to the board 
of the Linnaeus Union 2025/2026: 
 
Oscar Borgström: Ordförande / 
President 
Ata Abbas: Studiesocialt ansvarig 
Växjö / Head of social matters Växjö 
My Fagergren: Studiesocial Kalmar 
/ Head of social matters Kalmar 
Stefan Sjöberg: Utbildningsbevakare 
Kalmar / Head of educational matters 
Kalmar 
Mattias Eriksson: 
Utbildningsbevakare Växjö / Head 
of educational matters Växjö 
 
Deltidare Växjö / Part-timers Växjö 
Leslie Nicole 
Olga Rojas 
Sunil Maganti 
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Deltidare Kalmar / Part-timers 
Kalmar 
Fernanda Laguna 
Erika Andersson 
Punsisi Atapattu 
 
 

65.  Beslut: Tillsättande av 
studentrepresentanter 
Decision: Appointing of student representatives 

 
Missiv föreligger 
Missive attached 
Föredragande: styrelsen 
Rapporteur: Union board 
 
Styrelsen föreslår att godkänna 
tillsättandet av 
studentrepresentanter tills deras 
mandatperiod är slut samt delegera 
till kårstyrelsen att göra fyllnadsval 
av studentrepresentanter under 
verksamhetsåret 2025/2026  
 
The board suggests to approve of the 
appointed student representatives until 
their mandate period is over and to 
delegate the assignment to fill vacant posts 
by by-election to the board of the Linnaeus 
Union during the operational year 
2025/2026 
 
Mötet beslutar att godkänna 
förslaget 
 
The meeting decides to approve of 
the suggestion. 
 

66.  Beslut: Alkoholpolicy 
Decision: Alcoholpolicy 

 
Missiv & bilaga föreligger 
Missive & appendix attached 
Föredragande: styrelsen 
Rapporteur: Union board 
 
Styrelsen föreslår att godkänna 
policyn efter ändringar sedan 
föregående medlemsmöte. 
 
The board suggests to approve of the policy 
after changes since the last members 
meeting. 
 
Emelie Rexed yrkar på att 
återremmitera policyn till 
kårstyrelsen eftersom de under 
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föregående medlemsmöte påpekade 
bristerna inte åtgärdats 
 
Emelie Rexed suggests to re-refer the 
policy to the board, since the flaws borught 
up on the previous members meeting 
haven’t been fixed. 
 
Mötet beslutar att återremitera 
policyn till styrelsen. 
 
The meeting decides to re-refer the 
policy to the board. 
 

67.  
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

Beslut: Policy studentföreningar 
Decision: Policy for student association 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Missiv & bilaga föreligger 
Missive & appendix attached 
Föredragande: styrelsen 
Rapporteur: Union board 
 
Styrelsen föreslår att godkänna den 
nuvarande policyn utan ändringar. 
 
The board suggests to approve the current 
policy without changes. 
 
Mötet beslutar att godkänna 
förslaget. 
 
The meeting decides to approve of 
the suggestion. 
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68.  Övriga frågor 

Other questions 

 
Erik Theander har en fråga kring 
om de idag inkomna missiven 
verkligen borde behandlats på 
mötet då dessa gick emot stadgarna. 
Svar: Nej, egentligen inte men 
missförstånd skedde och 
medlemsmötet kan gå emot 
stadgarna om de vill. 
 
Erik Theander has a question if the 
missives that was sent in during the 
meeting should have been added to the 
agenda, since they went against the 
statutes. 
 
The meeting chairperson answes that they 
should’t have been discussed, but that a 
misunderstanding happened and that the 
members meeting can go against the 
statutes if it wants to. 
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Dagordning/Agenda 

  
 
s.29(29) 
2025-05-27 

 

   

 

69.  Mötet avslutande 

Closing of the meeting 

 
Mötet avslutas 21:36 
 
The meeting was declared closed at 21:36 
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